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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	   	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  
Tid:  torsdag den 9 oktober 2014, 18.30–21.00 

Plats:  Konferensrummet på Medborgarkontoret i Tullinge.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Elisabet Thorén 	  

Carl Widercrantz, POLSEK  

Bertil Rolf	  

  Rita Ilomäki  
   
  Per Börjel 
 
 
Frånvarande:  Klas Bovin 
  Sandy Lind  
  Christian Dalberg 
	  
	   	  	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	   
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  18	  september	  2014	  
	   Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  från	  18	  
	   september	  2014	  godkändes.	  
	  
§3	   Valanalys	  
	   Bertil	  gick	  igenom	  siffror	  från	  valet,	  se	  utdelat	  papper.	  	  	  
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§4	   Strategi	  inför	  fortsättningen	  	  
	   Medlemsmöte	  i	  Falkbergsskolan	  beslutades	  till	  den	  30	  oktober.	  Möte	  ska	  behandla	  tre	  
	   huvudsakliga	  punkter:	  	  

• Valanalys	  –	  sammanfattning	  av	  valet.	  	  
• Hur	  kommer	  delningsfrågan	  att	  drivas	  vidare	  –	  den	  fortsatta	  vägen	  mot	  egen	  

kommun.	  
• Valteknisk	  samverkan	  mm	  -‐	  TUPs	  roll	  i	  Botkyrka	  –	  TUPs	  viktigaste	  frågor	  –	  hur	  

ska	  vi	  stoppa	  idéhuset	  mm.	  	  
	  
	   TUPs	  framtid	  kommer	  att	  stå	  i	  fokus	  på	  medlemsmötet	  och	  
	   medlemmarna	  ska	  få	  ta	  ställning	  till	  vilka	  frågor	  som	  blir	  TUPs	  viktigast	  att	  driva	  
	   under	  mandatperioden.	  Alla	  nya	  KF-‐ledamöter	  bör	  presentera	  sig	  på	  medlemsmötet.	  	  
	  
	   TUP	  bör	  även	  anordna	  öppna	  ”café-‐möten”	  ungefär	  som	  när	  Jill	  Melinder	  
	   sitter	  på	  Tegnérs	  café	  för	  att	  svara	  på	  frågor.	  Carl	  tar	  kontakt	  med	  Tegnérs	  café.	  	  
	  
	   Carl	  konkretiserade	  de	  fortsatta	  vägarna	  mot	  Tullinge	  egen	  kommun.	  Viktiga	  personer	  
	   och	  instanser	  är	  t	  ex	  följande:	  
	  
	   Riksdagspolitiker	  och	  f.d.	  riksdagspolitiker	  	  

	   	  	  	  	  	  	  	  Åsa	  Torstensson	  (c)	  
	   	  	  	  	  	  	  	  Gunnel	  Wallin	  (c)	  	  	  
	   	  	  	  	  	  	  	  Viviann	  Gerdin	  (c)	  	  	  
	   	  	  	  	  	  	  	  Marianne	  Andersson	  (c)	  	  	  
	   	  	  	  	  	  	  	  Margareta	  Andersson	  (c)	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Agne	  Hansson	  (c)	  
	   	  	  	  	  	  	  	  Åke	  Carnerö	  (kd)	  

	  
	   Forskare	  	  

	  Peder	  Nielsen	  	  
	  Erik	  Wångmar	  	  
	  Gissur	  Erlingsson	  	  

	  
	   Remissinstanser	  	  
	   Länsstyrelsen	  
	   Kammarkollegiet	  (Susanne	  Reuterswärd)	  	  
	   Regeringen	  	  
	  
	   Övriga	  	  
	   Juristen	  som	  hjälpte	  Knivsta.nu	  	  
	  
	   Förutom	  detta	  bör	  vi	  lobba	  för	  vår	  fråga	  genom	  debattartiklar	  i	  Dagens	  Samhälle,	  DN	  
	   och	  SVD.	  	  	  
	  
	   Nästa	  steg	  mot	  egen	  kommun	  är	  att	  

• Börja	  formulera	  ansökan	  om	  kommundelning.	  	  
• Kontakta	  Knivsta	  jurist.	  	  
• Förebereda	  debattartiklar.	  	  
• Ta	  kontakt	  med	  rikspolitikerna.	  	  	  
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	   I	  valrörelsen	  ”missade”	  vi	  många	  nyinflyttade	  i	  Riksten.	  Styrelsen	  diskuterade	  
	   angående	  att	  köpa	  adresser	  till	  alla	  som	  flyttar	  in	  till	  Tullinge.	  Kostnaden	  för	  detta	  är	  
	   800	  kr	  per	  körning	  och	  1,56	  kr	  per	  adress.	  Moms	  tillkommer.	  Adresserna	  kan	  
	   lämpligen	  beställas	  två	  gånger	  per	  år.	  Detta	  är	  ett	  sätt	  att	  nå	  nyinflyttade	  med	  
	   besök	  och	  informationsbrev.	  
	  
	   Pressmeddelande	  inför	  kommundelningsdebatten	  (KF)	  i	  november	  ska	  förberedas.	  
	   Huvudbudskapet	  är	  att	  stödet	  för	  Tullinge	  egen	  kommun	  här	  stärkts	  trots	  
	   skrämselpropagandan	  från	  ”Håll	  ihop	  Botkyrka”.	  	  
	  
§5	   Beslut	  om	  valteknisk	  samverkan.	  	  
	   Carl	  presenterade	  de	  olika	  alternativen.	  Beslut	  om	  valteknisk	  samverkan	  ska	  skickas	  till	  
	   Lena	  Bogne	  senast	  15	  oktober.	  Beslutades	  att	  TUP	  i	  första	  hand	  ska	  kontakta	  Alliansen	  
	   för	  att	  försöka	  ingå	  i	  deras	  samverkan.	  	  
	  
§6	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
Vi	  har	  haft	  problem	  med	  spam	  på	  hemsidan.	  	  
Tullingekommun.se	  flyttas	  över	  till	  en	  billigare	  server.	  	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  
Elisabet	  gick	  igenom	  den	  senaste	  publiciteten	  i	  media.	  
Carl	  berättade	  om	  reaktionerna	  på	  vår	  tackannons	  i	  Mitt	  i.	  	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	  
Kassörens	  redovisning	  av	  den	  ekonomiska	  situationen	  har	  skickats	  ut	  sedan	  tidigare.	  
Kassören	  kommer	  tills	  vidare	  att	  täcka	  upp	  för	  kostnader	  tills	  pengar	  för	  första	  
kvartalet	  inflyter.	  

	  
d) Den	  andra	  vägen	  	  
Lokala	  partiers	  kongress	  i	  Mora	  är	  inställd.	  Kongressen	  ersätts	  av	  ett	  regionalt	  möte	  
över	  dagen.	  	  
	  
Carl	  gjorde	  en	  utvärdering	  av	  TUPs	  medverkan	  i	  nätverket.	  Fördelarna	  är:	  

• Erfarenhets-‐	  och	  kunskapsutbyte.	  
• Ökat	  kontaktnät	  i	  kommunsverige	  (187	  registrerade	  partier	  som	  endast	  ställde	  

upp	  i	  kommunvalet	  2014).	  
• Plattform	  för	  opinionsbildande	  gentemot	  politiker,	  media	  och	  allmänheten.	  

	   	   	   	   	   	  
	   Nackdelarna	  är:	  	  

• Styrelseengagemang	  i	  nätverket	  kräver	  tid.	  	  
• Kostnad	  2000	  kr	  +	  konferensresor	  m.m.	  	  
	  

	   Lokala	  partier	  vann	  starkt	  stöd	  på	  flera	  håll	  i	  landet	  och	  nätverket	  växer.	  Beslutades	  
	   att	  TUP	  ska	  vara	  kvar	  i	  nätverket,	  men	  Camilla	  bör	  inte	  ställa	  upp	  för	  omval	  till	  
	   nätverkets	  styrelse.	  Anledningen	  är	  att	  arbetet	  i	  nätverket	  tar	  tid	  i	  anspråk	  
	   som	  annars	  hade	  kunna	  läggas	  på	  TUP.	  
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§7	   Idéhuset	  –	  hur	  går	  vi	  vidare?	  	  	  
	   Diskuterades	  angående	  hur	  vi	  ska	  agera	  mot	  idéhuset.	  Opinionsundersökning	  eller	  
	   namninsamling	  är	  två	  förslag.	  Beslutades	  att	  sondera	  möjligheterna	  för	  en	  
	   opinionsundersökning.	  Olika	  kostnadsalternativ	  ska	  undersökas.	  	  	  
	  
	   Insändare	  och	  debattartiklar	  ska	  också	  förberedas.	  	  	  	  
	  
§8	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	   	  
	   Carl	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  från	  KS/KF.	  Val	  av	  gruppledare	  ska	  vara	  inskickat
	   senast	  15	  oktober.	  Beslutades	  att	  Anders	  fortsätter	  som	  gruppledare.	  	  
	  
	   Sandy	  har	  flyttat	  till	  Nykvarn	  och	  därför	  avsagt	  sig	  sin	  plats	  i	  styrelsen.	  Tommie	  
	   Lagerros	  blir	  ny	  eventansvarig	  för	  Tullingepartiet.	  
	  
	   Förslag	  på	  schema	  för	  kommande	  styrelsemöten	  ska	  skickas	  ut.	  	  
	   	  
	   Carl	  redogjorde	  för	  en	  debattartikel	  i	  SVD	  som	  handlade	  om	  PFOS	  d.v.s.	  de	  
	   föroreningar	  som	  finns	  i	  Tullinges	  vatten.	  	  
	   	  	  
§9	  	   Rapport	  från	  möten/besök/event	  	  	  	  
	   Höstmarknaden	  den	  27	  september	  var	  mycket	  lyckad.	  Många	  Tullingebor	  var	  
	   intresserade	  av	  att	  få	  reda	  på	  den	  fortsatta	  vägen	  mot	  Tullinge	  egen	  kommun.	  
	   	     
§10	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   Vi	  ska	  beställa	  nya	  klistermärken	  med	  texten	  ”67	  %	  sa	  ja	  till	  Tullinge	  egen	  kommun”.	  
	  
§11	   Nästa	  möte/Avslutning	  	  
	   Beslutades	  att	  styrelsen	  gör	  en	  kort	  avstämning	  direkt	  efter	  medlemsmötet	  den	  30	  
	   oktober.	  	  
	  
	  
	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  

	   	  

	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  
	   	  	  	  
	  

	   	  

	  


